
 

ZAPISNIK  

1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2017/2018, ki je potekala 28.9.2017, z nadaljevanjem za 

vrtčevski del ob 17.30 v Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče. 

Prisotni:  (PRILOGA – LISTA PRISOTNOSTI) 12 staršev/15,  

Opravičeno odsotni: predstavniki skupin Srnic, Veveričk in Pikapolonic. 

 

K1 Pregled Zaključnega poročila o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v vrtcu šolskem 

letu 2016/2017 

Podpredsednik Sveta staršev, g. Gregor Cvetko, je pozdravil vse zbrane in nas opomnil na 

dokumente, ki smo jih prejeli po spletni pošti in so bili predmet obravnave na seji.  

Pomočnica ravnatelja za vodenje vrtca, ga. Marija Trpin je podala poročilo o realizaciji letnega 

delovnega načrta za preteklo šolsko leto. Izpostavila je, da so vse načrtovano izpeljali in zadane 

naloge celo presegli: veliko projektov (je bilo) dodanih. 

  

Izpostavila je nekatera odstopanja, ki so se pojavljala v šolskem letu 2016/2017: ostajanje 

otrok v vrtcu več kot 9 ur, čeprav ni bilo s strani staršev prošnje in potrebe za podaljšanje 

obratovanja obeh vrtcev. Povedala je, da vedno več otrok prihaja v vrtec zelo zgodaj (5.30). 

Poslovni čas vrtca ostaja zaenkrat nespremenjen. 

 

SKLEP 1: Svet staršev (predstavniki za vrtec) je sklepčen in predstavniki Sveta staršev 

soglasno potrdijo Zaključno poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem 

letu 2016/2017. 

Predstavnica staršev skupine Cofkov je povedala, da je več staršev izrazilo potrebo, da bi se 

podaljšal poslovni čas vrtca Rogoza. Pomočnica ravnatelja je povedala, da se bo med starše 

vrtca Rogoza razdelil anketni vprašalnik. V primeru da se bo pokazala potreba po podaljšanju 

se bo posredovala na Občino Hoče Slivnica v presojo ali je to iz ekonomskega vidika 

upravičeno. V kolikor bo z ekonomskega vidika podaljšanje poslovnega časa vrtca Rogoza 

upravičeno, bomo izpeljali postopek. 

SKLEP 2: V mesecu oktobru se izvede anketa glede podaljšanja poslovnega časa v vrtcu 

Rogoza. 

S strani staršev je bila predstavljena problematika sporočanja odsotnosti. Izpostavili so da pri 

sporočanju odsotnosti otroka, ne dobijo nikogar na zvezo do 7.00 zjutraj in po 15.00 uri. 

Ga. Trpin je  povedala, da so težavo rešili tako, da se telefon prenaša iz igralnice v igralnico (en 

teden v eni igralnici, naslednji teden v drugi). Po 16.30 uri sprejema klice čistilka, saj se včasih 

zgodi nepričakovan zastoj na cesti in tako morajo starši sporočiti v vrtec, da bodo zamudili. 

Čistilka ima dostop do telefona, saj popoldan čisti prostore v katerih se le ta nahaja. V primeru 

zamude pa dežurna vzgojiteljica tako ali tako pokliče starše. Odsotnost otroka se lahko tudi 



sporoča preko e-maila. Telefonske in e-maila vrtca bodo na oglasnih deskah skupin 

(vrtec.hoce@triera.net in vrtec.rogoza@siol.net).   

 

Problematika meteornih vod v vrtcu Hoče ostaja enaka, saj še vedno prihaja do zamakanja. 

Ga. Trpin je povedala, da bi se v primeru sprejetja projekta in obnove vrtca Hoče ta težava 

lahko trajno rešila.  

Predlog, ki ga je podal g. Cvetko je, da za začasno rešitev problema hišnik nastavi potopno 

črpalko v kanal, kjer voda zaradi zamašitve in dotrajanosti sistema zastaja in je največja 

možnost vdora vode v prostore vrtca. 

 

K2  Obravnava letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2017/2018 

Ga. Marija Trpin je predstavila Letni delovni načrt za  šolsko leto 2017/2018. Prednostni 

področji sta gibanje in narava. V določenih skupinah vrtca se bodo tekom šolskega leta zgodile 

kadrovske spremembe zaradi vračanja vzgojiteljic/pomočnic s porodniškega dopusta. 

Povedala je, da je vrtec polno zaseden, saj je v vseh igralnicah republiški normativ števila otrok   

povišan za +2 otroka s strani lokalne skupnosti.  

 

Glede praznovanja rojstnih dni otrok ni sprememb, starši prinesemo original zapakirano suho 

pecivo z deklaracijo, ali sadje (dogovor na 1. roditeljskem sestanku).  

 

Kostanjev piknik bo v vrtcu Hoče v okviru Šport špas-a 12.10.2017 ob 16.00 uri, v vrtcu Rogoza 

pa 13.10.2107 od 15.30 ure naprej. 

Ga. Trpin je potrdila, da bo letošnje leto v vrtcu Hoče zopet novoletni Bazar, ki ga vsi starši 

podpiramo in bi se z zbranim denarjem lahko kupilo marsikaj za naše otroke v vrtcu (igrače, 

učni in didaktični pripomočki oz. potreben tehnična oprema - prenosna klima), odvisno od 

zbranih prostovoljnih prispevkov. 

Otroci drugega starostnega obdobja si bodo tudi letos ogledali dve lutkovni predstavi v 

Lutkovnem gledališču Maribor in eno predstavo v SNG Maribor. 

Interno fotografiranje otrok se postavlja pri dosedanjem ponudniku pod vprašaj, saj starši 

nismo bili zadovoljni s kakovostjo fotografij, zato smo sprejeli sklep. 

SKLEP 3: Svet staršev (predstavniki za vrtec) je prejel sklep, da se do 15.10.2017 zbere 

optimalne ponudbe fotografov in se jih pošlje podpredsedniku Sveta staršev. Pogoj je, da 

imajo registrirano podjetje in da znajo delati s predšolskimi otroki. V kolikor ne bo drugih 

ponudb, ostane dosedanji ponudnik Foto M, vendar se jih na nezadovoljstvo tudi opomni. 

Podana je bila problematika prevoznikov šolskih otrok, saj pri razvažanju otroci navajajo, da 

le-ti vozijo prehitro. Prav tako vozijo prehitro na območju vrtca in šole, zato predstavniki sveta 

staršev za vrtec podajajo naslednji predlog: fizična razmejitev parkirnega mesta vrtca Hoče in 

igrišča šole z ograjo ter javno opozorilo ravnatelja trenutnemu prevozniku. 
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Starši vrtca Rogoza so povedali, da imajo težave pri parkiranju predvsem na območju gostilne 

Tiko, saj jih gostje lokala zaparkirajo, medtem ko gredo po svoje otroke v vrtec. Parkirišče vrtca 

Rogoza je izredno majhno, zato je bil podan predlog za: preureditev parkiranja na območju 

vrtca  Rogoza ter da se večkrat ob jutranjih urah in med 14.00-14.30 poostri policijski nadzor. 

O problematiki parkiranja vodstvo obvesti policijsko postajo Rače, katera bi morala opraviti 

nadzor.  

Ga. Marija Trpin je povedala, da se tečaj tujega jezika izvaja le v skupini predšolskih otrok, kar 

je pri projektu ustaljena praksa.  

V pevski zbor vrtca Rogoza bodo letošnje leto poleg otrok Ustvarjalcev vključeni tudi otroci iz 

skupine Raziskovalcev.  

Ga. Trpin je vse prisotne seznanila, da bo drugi roditeljski sestanek vezan na predavanje dr. 

Sebastjana Kristoviča – Kako otroka vzgojiti v samostojno in odgovorno osebnost. Predstavniki 

staršev so se odločili, da bo 2. roditeljski sestanek na isti dan in sicer: za starše otrok I. 

starostnega obdobja bo pred predavanjem, za starše otrok II. starostnega obdobja bo 

roditeljski sestanek po predavanju. 

Ob kakršnihkoli težavah ki se pojavijo, se starši obrnemo najprej na vzgojiteljico svojega 

otroka, nato pa za pomoč in mnenje prosimo še  svetovalno delavko go. Jasno Bohnec.  

 
K3 Pobude in predlogi so bili podani že med potekom seje. Ostali predlogi in pobude staršev 
z roditeljskih sestankov: 
 

- Skupina Muce (brez pripomb) 
- Skupina Žabice (brez pripomb) 
- Skupina Čebelice (brez pripomb) 
- Skupina Zajčki  

Starši navajajo, da je v igralnici zelo vroče, zato predlagajo nabavo dveh prenosnih klim, 
ki bi se uporabljali za stari del vrtca. 

- Skupina Račke podal se je predlog o podaritvi oz. posoji zajčkovega kostuma vrtcu, ki 
ga ima ga. Soršak. 

- Skupina Polžki (brez pripomb) 
- Skupina Pikapolonice (odsotni) 
- Skupina Veveričke (odsotni) 
- Skupina Medvedki (brez posebnosti) 
- Skupina Srnice (odsotni) 
- Skupina Navihanci (brez posebnosti) 
- Skupina Mehurčki (brez pripomb) 
- Skupina Cofki (brez posebnosti) 
- Skupina Raziskovalci (brez posebnosti) 
- Skupina Ustvarjalci - predlog prevozov Arriva, ki se poda na občino 

 
Podpredsednik Sveta staršev, g. Cvetko, se je prisotnim zahvalil za udeležbo na 1. sestanku 
Sveta staršev in se še posebej zahvalil gospe Mariji Trpin za ves vložen trud. Vsem skupaj  je 
zaželel prijeten večer  in ponovno snidenje na 2. sestanku Sveta staršev.  



Ga. Marija Trpin se je zahvalila vsem prisotnim za udeležbo in uspešno sodelovanje ter 
zaključila sejo ob 18.50. 
 
Dopolnilo k zapisniku: 
Podpredsednik Sveta staršev med drugim predlaga tudi potrebno posodobitev spletnih strani 
vrtcev in jo narediti bolj prijazno uporabnikom. 
 
Hoče, 2. 10. 2017 
 
 
Zapisala:                                                                                                  Podpredsednik Sveta staršev:  
 
Tamara Gomaz                                                                                                                  Gregor Cvetko 
 
 
 
 
Priloge: 
- Seznam prisotnosti 
 
 


